
 Jaarverslag Bestuur Pro3 over 2012 
 

 
 
Het bestuur, bestaande uit Jan Nawijn, Theo Egging (vervanger van Mick Raeven die zich niet 

herkiesbaar stelde), Marianne Verschure, Guus Foks en Nanny Verheijen, kwam in de verslagperiode 

9 keer bij elkaar. Daarnaast waren er 3 min of meer informele bijeenkomsten met de (steun-)fractie. 

Het ledenaantal van Pro3 bedroeg per 31 december 2012 67, twee minder dan op 31 december 2011 

(het genoemde aantal van 74 in vorig jaarverslag was inclusief belangstellenden). Zes leden zegden 

om diverse redenen hun lidmaatschap op, waarvan 2 wegens verhuizing de gemeente uit. In dezelfde 

periode meldden zich vier nieuwe leden.  

Onderstaand een korte weergave van de activiteiten die in 2012 ter hand zijn genomen.  

Contact met de leden 

 In 2012 werden 2 ledenvergaderingen georganiseerd: een jaarvergadering in maart en in 

oktober een discussiebijeenkomst over Keuzes voor nu en de toekomst.  

 Er verschenen 5 digitale nieuwsbrieven. Hierin wordt steeds verwezen naar actuele 

informatie die op de website of via Facebook of Twitteraccount te volgen is. De digitale 

nieuwsbrief wordt behalve aan leden ook aan sympathisanten van Pro3 toegestuurd.  

 Het plan om leden meer te betrekken bij fractie- en bestuurswerk kreeg vorm met een 

nieuwe inventarisatie van aanwezige kennis en kunde onder de leden. Slechts heel weinig 

leden hebben hierop gereageerd. Besloten is om, als hulp en ondersteuning nodig of 

wenselijk is, leden hier rechtstreeks voor te benaderen. 

 

Pro3 op de kaart 

 In samenwerking met Brabants Dagblad is in april een openbare discussieavond 

georganiseerd rond het thema Samenvoegen of Samenwerken? De avond was goedbezocht 

en zorgde voor veel publiciteit.  

 Op 16 september werd een 7-koppig Pro3-fietsteam winnaar bij de Fietsen-voor-Villa-

Pardoes actie op het Plein de Plaisir bij De Dag van Loon in Loon op Zand. 

 De jaarlijkse eindejaarsaktie werd gehouden op 15 december in Kaatsheuvel en 22 december 

in Loon op Zand. Fractie- en bestuursleden waren in de winkelcentra aanwezig  om 

nieuwjaarswensen aan de inwoners te overhandigen en een praatje aan te knopen. De aktie 

wordt inmiddels herkend en wordt gewaardeerd. 

 

Overig publiciteit 

 Het PR-team is uitgebreid met Marcel Kramer en Louis Laros. Mede door hun inbreng is eind 

april de Pro3 Facebook-pagina in de lucht gegaan.  

 Er is veel tijd gestoken in het actueel  houden van de website. Van het verschijnen van 

nieuwe artikelen wordt melding gemaakt via de Facebook-pagina en via het Pro3 Twitter-

account. Publicatie van artikelen was soms aanleiding voor de pers om contact op te nemen 

en een artikeltje in de krant te publiceren. In oktober  is de website compleet vernieuwd. 

 Met enige regelmaat zijn artikelen ter publicatie aangeboden aan De Duinkoerier. 
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 Pro3 drong bij de gemeente aan op publicatie van de openbare besluitenlijst van de raad op 

de gemeentelijke pagina’s in De Duinkoerier. Hieraan is gehoor gegeven en sinds 1 oktober is 

de besluitenlijst, inclusief stemgedrag van de partijen, opgenomen in De Duinkoerier. 

Campagne voor 2014 

 Het campagneteam kwam na geruime tijd weer bij elkaar in september. Er is gebrainstormd 

over ideeën, plannen, mogelijkheden. Een en ander wordt verder ontwikkeld in 2013.  

 In het kader van de komende campagneperiode zijn er in oktober Pro3 visitekaartjes met 

relevante contact- en achtergrondgegevens ontworpen en beschikbaar gekomen.   

 Het traject naar de Gemeenteraadsverkiezingen is uitgestippeld op de bestuursvergadering 

in december, zodat begin januari 2013 de beslissing ‘meedoen in 2014’ genomen kan 

worden. 

 Het plan voor het gezamenlijk met anderen organiseren van een Leergang lokale politiek 

heeft door het jaar heen aandacht gevraagd. Heel lang leek dit niet tot resultaat te leiden 

maar bij het overgang van het jaar lijkt nu de mogelijkheid aanwezig dat er iets gezamenlijks 

van de grond komt.   

 

Wat niet doorging 

De Fietsprojectgroep en Themagroep Ouderen hebben bij gebrek aan bemensing geen doorstart 

gemaakt. De thema’s zijn in handen gesteld van de dossiergroepen die in 2012 binnen de fractie zijn 

gevormd. 

 

************************************ 


